
Pabianice, 18 października 2006 r.
Komisja Oświaty
 i Wychowania

PROTOKÓŁ NR 3/75/06

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania 
oraz Komisji Budżetu i Finansów

Rady Powiatu Pabianickiego
w dniu 18 października 2006 r. o godz. 16.00

w ,, Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego w Pabianicach

Ad. 1
Posiedzenie  otworzył   Przewodniczący  Komisji   Budżetu  i  Finansów  p.  Krzysztof 

Hanke, który powitał członków komisji oraz przybyłych gości (lista obecności w załączeniu - 
załącznik nr 1).

Ad. 2
Przewodniczący  Komisji   Budżetu  i  Finansów  przedstawił  porządek  posiedzenia  

(załącznik nr 2),  który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie:
za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania p. Halina Bakus przedstawiła porządek 

posiedzenia (załącznik nr 3), który w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie:
za – 6 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,

Ad. 3
a)

Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  
 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 103 618 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Komisja Oświaty i Wychowania:

za – 6 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

b)
Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  

 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 3 103 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.

P. Irena Grenda zapytała, czy dyrektor DPS w Konstantynowie Łódzkim zrezygnował
z zadania inwestycyjnego w placówce?

P.  Skarbnik  poinformowała,  iż  kwota  125  000  zł  zostaje  przeniesione  z  zadania 
inwestycyjnego  w  DPS  w  Konstantynowie  Łódzkim  na  zadanie  inwestycyjne  w  DPS
w Pabianicach. 
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Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Pabianicach  –  p.  Jarosław 
Grabowski  poinformował,  iż  dokumentacja  dot.  inwestycji  w  DPS  w  Konstantynowie  Ł.
nie  była  kompletna  i  dlatego  zadanie  nie  może  być  zrealizowane.  Dodał,  iż  pieniądze
te przekazywane są DPS-owi w Pabianicach. 

P. Jarosław Habura stwierdził, iż źle się stało, że inwestycja ta nie będzie realizowana, 
dobrze,  że  pieniądze  zostaną  przekazane  na  DPS  w  Pabianicach,  ale  w  Konstantynowe 
Łódzkim, bardziej są potrzebne.

Starosta – p. Grzegorz Janczak poinformował, iż na ostatniej sesji RPP dyrektor DPS
w Konstantynowie Ł. dał jednoznacznie do zrozumienia, że inwestycja ta będzie realizowana.

Sekretarz – p. Karol Klimek poinformował, iż w dniu dzisiejszym p. dyrektor Hubert 
Kowalski  otrzymał  naganę,  gdyż przez cały czas zapewniał,  że  ma pełną dokumentację  tej 
inwestycji a tak naprawdę nie była ona kompletna. Na dzień dzisiejszy od strony technicznej 
przeprowadzenie tej inwestycji nie jest możliwe. Dodał, iż jego zdaniem winnym tej sytuacji 
jest również dyrektor PCPR-u, który nadzoruje DPS-y oraz Dom Dziecka.

P.  Waldemar  Flajszer  zapytał,  jaką odpowiedzialność  za  tą  sytuację  ponosi  Członek 
Zarządu – p. J. Wiaderek, który z ramienia Zarządu nadzoruje te prace?

P. Jarosław Grabowski poinformował, iż p. H. Kowalski zapewniał, iż dokumentacja 
jest  pełna  i  kompletna,  nie  było  żadnych  przesłanek,  aby  nie  wierzyć  dyrektorowi.  Dodał,
iż  dyyrektor  nie  dał  sie  przekonać  do  koncepcji  p.  Sekretarza  i  twierdził,  iż  nie  wiedział
o przepisach ustawy o zamówieniach publicznych.

P.  Florian  Wlaźlak  stwierdził,  iż  p.  Starosta  powinien  wciągnąć  wnioski
co do postępowania dyrektora.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 4 osoby, przeciw – 2 osoby, wstrzymujących się  - 1 osoba,
Komisja Oświaty i Wychowania:

za – 3 osoby, przeciw – 2 osoby, wstrzymujących się  - 2 osoby,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

c)
Dotyczy  punktu:  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  

 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2006 r.( kwota 81 875 zł).
W/w projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Powiatu Pabianickiego –  
p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący Komisji poddali projekt w/w uchwały pod głosowanie:
Komisja Budżetu i Finansów:

za – 6 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
Komisja Oświaty i Wychowania:

za – 7 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymujących się  - 0 osób,
W wyniku głosowania projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 4
Dotyczy punktu: przyjęcie protokołów:  

Nr 3/73/06 z dnia 22 września 2006 r.
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Komisji poddała w/w protokół pod 

głosowanie. Wynik głosowania był następujący:
za - 7 osób,     przeciw - 0 osób,     wstrzymała się - 0 osób,
protokół został przyjęty.
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Nr 3/74/06 z dnia 28 września 2006 r.
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Komisji poddała w/w protokół pod 

głosowanie. Wynik głosowania był następujący:
za - 7 osób,     przeciw - 0 osób,     wstrzymała się - 0 osób,
protokół został przyjęty.

Ad. 5
Dotyczy punktu: Sprawy różne.
W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który odczytał 

pismo Państwowej Szkoły Muzycznej z prośbą o dofinansowanie (załącznik nr 4).

Ad. 6
Dotyczy punktu: Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała radnym, gościom  i zamknęła  posiedzeniu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania:
/-/ Halina Bakus

Protokołowała: Michalina Kupska

Załącznik do wglądu w Biurze Rady.
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